
Rada školy pri Základnej umeleckej škole Ladislava Stančeka v Prievidzi 

971 01 Prievidza, Rastislavova ulica č. 745/13 
 

Z á p i s n i c a  č. 3/2022 
 

z  zasadnutia Rady školy pri ZUŠ Ladislava Stančeka Prievidza 

 

Termín konania:                   pondelok 10.októbra 2022 od 17.00 h do 18.45 h 

Miesto konania zasadania:  ZUŠ  L. Stančeka,  

 

Prítomní:      podľa prezenčnej listiny – Helena Dadíková, Mgr. Peter Krško, Mgr. 

Lucia Vrtelová, Ing. Jana Mihálová, Ing. Monika Budd,  Juraj Polák, Branislav 

Daubner  

Neprítomní – ospravedlnení:  Mgr. Beáta Révayová, Monika Fialková, Ing. Roman 

Veselý, Katarína Čičmancová 

Prizvaný, prítomný –  riaditeľ  Mgr. art. Anton Bakyta 
 

Program : 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Kontrola plnenia uznesení RŠ 

3. Stavy žiakov nahlásených do EDUZBERu pre MŠVVaŠ SR na škol. rok 2022/2023 na 

účely normatívneho financovania  

4. Úsporný režim a opatrenia k úsporám energií    

5. Analýza požiadaviek ZUŠ L. Stančeka k návrhu rozpočtu mesta na rok 2023 – 24 - 25 

6. Informácia o príprave podujatí v I. polroku šk. roka 2022/23  

7. Rôzne     

8. Uznesenie  

9. Záver 

 

K bodu č.1       

Rokovanie Rady školy pri ZUŠ Ladislava Stančeka v Prievidzi (ďalej len RŠ) otvorila 

predsedníčka RŠ Helena Dadíková. Na úvod privítala prítomných a ospravedlnila 

neprítomných. Konštatovala, že RŠ je rokovania a uznášaniaschopná, nakoľko sa z 11 riadnych 

členov zúčastňuje zasadnutia 7 členov. Predložila  program rokovania RŠ, ktorý bol súčasťou 

pozvánky. Prítomní program rokovania RŠ jednohlasne schválili. 
 

K bodu č.2 

Predsedníčka vykonala kontrolu plnenia uznesení RŠ. 
 

Vyhodnotenie uznesení Rady školy pri ZUŠ LS v Prievidzi za roky 2015, 2016, 2017, 2018, 

2019  – ku dňu 10. októbra 2022 – uznesenia v sledovaní, resp. nesplnené. 
 

ROK 2015 

Uznesenie č. 2/2015 

Rada školy ž i a d a : 

b) riaditeľa ZUŠ LS 

    2.  informovať sa na dopravnom inšpektoráte PZ a Dopravnej komisii pri MsZ v Prievidzi o 

možnostiach rozšírenia parkovacích plôch na Rastislavovej ul. (posunutím zákazovej značky).  

NEDORIEŠENÉ, zostáva v sledovaní. 
 

Uznesenie č. 8/2015 

Rada školy   ž i a d a : 

a) riaditeľa ZUŠ LS 



  1. zabezpečiť prostredníctvom TSMPD, s.r.o., výsadbu drevín na realizáciu živého plotu od 

hlavnej cesty pri pavilóne „A“ 

INFO : v septembri 2018 uskutočnená obhliadka priestoru, ktorý žiada ZUŠ LS ohradiť zeleňou 

( vhodné typy drevín - kríkov).Prehliadku vykonala Ing. Silvia  Masariková z TSMPD, ktorá 

prisľúbila vypracovať návrh výsadby spolu s predpokladanými výdavkami na nákup a výsadbu. 

Zostáva v sledovaní. 
 

ROK 2016 

Uznesenie č. 8 + 16 /2016 

Rada školy   ž i a d a : 

a)riaditeľa  ZUŠ LS  

o prípravu  projektu  galérie pre potreby ZUŠ a mesta Prievidza vrátane požiadavky 

financovania tohto zámeru.  

Zostáva v sledovaní, Mgr. Lucia Vrtelová predložila RŠ návrh na financovanie základného 

vybavenia výstavných priestorov v budove ZUŠ LS ( v rozsahu  približne 1000,00 € )   

 b)pedagógov VO ZUŠ LS 

aby pripravili alternatívne návrhy riešenia výstavných priestorov pre potreby VO ZUŠ LS aj 

s predbežným návrhom na finančné zabezpečenie realizácie. 

  Vypustiť zo sledovania -  momentálne sa budú riešiť len polystyrénové nástenky 
 

Uznesenie č. 15/2016 

I. Rada  školy  žiada  zriaďovateľa 

   v záujme ochrany zdravia a života žiakov ZUŠ LS bezodkladne riešiť vybudovanie 

   prechodu pre chodcov v mieste medzi hlavnou budovou ZUŠ LS a vstupom do nádvoria     

   pavilónu „A“ na Rastislavovej ul., v ktorom sa nachádzajú triedy VO a LDO. 

NESPLNENÉ - zostáva v sledovaní 
 

ROZPRAVA K BEZPEČNOSTI CHODCOV V OKOLÍ ŠKOLY : v rozpočte mesta boli 

plánované finančné prostriedky na rok 2018 na riešenie prechodu pre chodcov na 

Rastislavovej ul. Predsedníčka RŠ sa  informovala  v júni   na odbore výstavby o realizácii,   

bola informovaná, že akcia je pripravovaná. V októbri 2018  stále nebola  požiadavka 

realizovaná, v rozpočte mesta je požiadavka zohľadnená v kapitálových výdavkoch vo výške 

viac ako 24. tis. €  Požiadavka je v riešení od januára 2015, v roku 2017    bol predseda ZRŠ 

B. Daubner na MsZ, na požiadanie PM nevystúpil v čase diskusie pre obyvateľov,   PM 

prisľúbila, že požiadavka bude realizovaná 
 

ROK 2018 

Uznesenie č. 4/2018 

Rada školy   žiada zriaďovateľa: 

aby riešil opravu strechy na budove ZUŠ ( minimálne čiastkovo ) a výmenu okien v pavilóne 

„A“. ZUŠ LS riešila čiastkovú opravu  strechy pavilónu „A“ ( SMMP ) oprava rín a utesnenia 

prasklín okolo odvetrania strechy. Krytina strechy je podľa hodnotenia pracovníkov SMMP 

v dobrom stave. Rovnako bola vykonaná oprava prasklín na krytine strechy hlavnej budovy – 

svojpomocne. 

 Čiastočne splnené  - zostáva v sledovaní rekonštrukcia strechy na hlavnej budove,  

v návrhu rozpočtu na rok 2022 -  Víťazná  firma OVS odstúpila od zmluvy. OVS sa bude 

opakovať.  (Výmena okien na pavilóne „A“ splnená ) . 
 

Uznesenie č. 3/2019 

I. Rada školy žiada zriaďovateľa  

a) riešiť požiadavku na vybudovanie prechodu pre chodcov z roku 2015 na Rastislavovej ulici 

z dôvodu ochrany a bezpečnosti detí;  



NESPLNENÉ - zostáva v sledovaní 
 

b) riešiť požiadavku   možnosti  rozšírenia parkovacích plôch na Rastislavovej ul. posunutím 

zákazovej značky z roku 2015 v súčinnosti s  Komisiou dopravy, výstavby, územného plánu a 

životného prostredia   pri MsZ;  

NESPLNENÉ - zostáva v sledovaní 

c) v rozpočte na rok 2020 zohľadniť požiadavku na vypracovanie štúdie na úpravu areálu pri 

pavilóne „A“ 

 NESPLNENÉ - zostáva v sledovaní 
 

III. Rada školy žiada zriaďovateľa a riaditeľa ZUŠ  

a) riešiť požiadavku ZUŠ LS s vedením ZŠ  Rastislavova  na uvoľnenie časti prechodovej  

chodby pre ZUŠ, ktorá by sa využívala na skladovacie priestory  

V riešení  - zostáva v sledovaní – riad. ZŠ s riešením súhlasí 
 

II. Rada školy  žiada  riaditeľa  ZUŠ LS  

o preverenie možnosti vypracovania  architektonickej štúdie átria pri pavilóne „A“ 

NESPLNENÉ - zostáva v sledovaní 
 

III. Rada školy  žiada  riaditeľa  ZUŠ LS  

o prerokovanie možností získania mimorozpočtových finančných prostriedkov s Mgr. I. 

Bencom- vedúcim referátu pre projekty a investície. 

NESPLNENÉ - zostáva v sledovaní 
 

K bodu č.3 

Riaditeľ ZUŠ  informoval členov RŠ  o stave  žiakov nahlásených do zberu údajov  pre 

MŠVVaŠ SR v školskom roku  2022/2023. Počet všetkých žiakov započítaných do 

EDUZBERU je 857 žiakov.  

celkový počet započítaných  žiakov       = 857    z toho: 

v skupinových odboroch                           = 374 

v individuálnych odboroch                       = 483 

 Celkový počet žiakov školy je 910 ( vtomto počte sú aj žiaci, ktorí nie sú započítaní 

v EDUZBERe -  napr.: žiaci  nad 25 rokov, deti do 5 rokov k 1.1. ) 

Riaditeľ ZUŠ predstavil RŠ vývoj rozpočtu za jednotlivé posledné roky. Upozornil, že je 

potrebné zmeniť koeficienty nápočtu, nakoľko sa s nimi nehýbalo už niekoľko rokov 

a náklady najmä osobné, neustále rastú. 

 

K bodu č.4 

Predsedníčka RŠ požiadala  riaditeľa školy, aby RŠ oboznámil s úspornými opatreniami, 

týkajúcimi sa  energií. Riaditeľ ZUŠ informoval, že usmernenie ohľadom šetrenia energií   od 

zriaďovateľa škola nedostala,  ale  má záujem vymeniť osvetlovacie telesá za LED osvetlenie, 

tam kde je to možné. Kúrenie je regulované mikrotermom,  je  naprogramované, zatiaľ sa 

meniť nebude. 

 

K bodu č.5 

Riaditeľ ZUŠ predstavil  požiadavky  školy k návrhu rozpočtu mesta na rok 2023 – 24 – 25, 

požiadavky sú rozdelené do plánu údržby a investícii ( strecha na budove ZUŠ, 

architektonická štúdia, klapkový trombón...), osobných nákladov ( mzdy a poistné fondy) 

a nákupu tovarov a služieb a bežných  transferov. 
 

 
 

 



K bodu č.6 
Riaditeľ ZUŠ LS informoval   o pripravovaných podujatiach školy v 1. polroku šk. roka 

2022/2023 ( viď príloha ).  

 

Predsedníčka RŠ informovala, že v budúcom roku bude mať mesto Prievidza dve významné 

výročia a bola by rada, keby sa škola spolupodieľala na jednotlivých akciách (napr. výtvarná 

súťaž, literárna súťaž a pod. ) Dva letopočty z histórie ľudstva, končiace trojkou, majú 

výnimočný význam pre Prievidzu – 1113 a 1383. K 910. výročiu prvej písomnej zmienky 

o Prievidzi a 640. výročiu udelenia mestských privilégií Prievidzi bude mesto organizovať 

súbor podujatí, bolo by vhodné, aby sa aj ZUŠ LS pripojila k týmto aktivitám..                                                                     

 

Mgr. L. Vrtelová povedala, že pre ZUŠ je vhodnejšie podieľať sa na akciách, ktoré budú v 

šk. roku 2023/2024. 

 

K bodu č.7 

1) Mgr. L. Vrtelová informovala, že výstavné priestory sa zatiaľ riešiť nebudú, ale budú sa 

riešiť len polystyrénové nástenky. Tieto nástenky by bolo vhodné orámovať drevenými 

lištami. 

Predsedníčka RŠ preverí možnosti výroby a ceny takýchto líšt na neďalekej Píle v okrese 

Prievidza  (  rozmer: 5 cm x 1 cm (hrúbka) x 40 m ). 

 

2) Riaditeľ ZUŠ LS upozornil na skutočnosť, že normatívne financovanie z výnosu 

podielových daní nepokrýva v súčasnosti náklady na vyučovanie v individuálnej forme 

vyučovania. Vzhľadom aj na plánovanú budúcoročnú  valorizáciu platov v školstve pokiaľ sa 

nezmenia koeficienty na výpočet výšky normatívu na žiaka bude nutné zmeniť VZN o výške 

príspevku rodičov na štúdium druhého hlavného predmetu a prispôsobiť ho reálnym nákladom 

na štúdium ( cca 90 € ). Nutné bude aj rozhodnúť, čo so žiakmi, ktorí  už druhý nástroj študujú 

a nebudú môcť takto zvýšené školné uhrádzať.  

 

3)H. Dadíková - Nakoľko sa blížia komunálne voľby ( 29.10.2022),  je zrejmé, že RŠ 

v tomto zložení zasadá    posledný raz. Po voľbách sa budú   voliť noví členovia z radov 

poslancov MsZ, resp. zamestnancov mesta .  

 

4) Riaditeľ ZUŠ LS informoval RŠ o pláne prijímania vzdelávacích poukazov v budúcom 

školskom roku. Týmito poukazmi ale nie je možné platiť školné.  

 

5) Riaditeľ ZUŠ LS  upozornil na zvýšenú chorobnosť žiakov i učiteľov, ktorá môže mať 

negatívny dopad na požadovaný program pre Zariadenie pre seniorov na 17. októbra 2022 

v budovách  na Ul. J. Okáľa a Ul. M:Rázusa. 

 

 

U z n e s e n i e 

zo zasadania Rady školy pri ZUŠ Ladislava Stančeka 

zo dňa 10.10. 2022 

 

Uznesenie č. 10 /2022 

I. Rada školy  konštatuje: 

a) že je rokovania a uznášania schopná, nakoľko sa na jej rokovaní zúčastnilo  

    7 členov z 11 riadnych členov 

 



II. Rada školy  berie  na  vedomie: 

a) Stavy žiakov nahlásených do EDUZBERu pre MŠVVaŠ SR na škol. rok 2022/2023 na  

účely normatívneho financovania  

b) Opatrenia ohľadom  úspor energií 

c) Informácia o príprave podujatí v I. polroku šk. roka 2022/23  

 

 

Uznesenie č. 11/2022 

I. . Rada školy odporúča MsZ 

a) schváliť rozpočet ZUŠ LS  a zohľadniť jeho požiadavky na financovanie potrieb pre rok 

2023 podľa  predloženého návrhu; 

 

 

V Prievidzi dňa 10.10. 2022 

 

Zapísala: Ing. Jana Mihálová                                                 

 

 

 

 

                                                                                                              Helena Dadíková 

                                                                                                   predsedníčka RŠ 

 

 

 

 

 

Príloha: Plán podujatí ZUŠ LS na 1.polrok škol. roku 2022/2023 


